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Nina Murberg, frå Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne, orienterte om emnet diskriminering.

I forlengelsen av dette tema, ble det opplyst at det var kommet en ny NOU, NOU 2016 nr. 17 «På lik linje  - 
Åtte løft for å realisere grunnleggende rettigheter for personer med utviklingshemming». NOU 2016 nr. 17 
er utarbeidet av Rettighetsutvalget. Utvalet overleverte utredninga «På lik linje» til Barne- og 
likestillingsdepartementet den 3. oktober 2016. Høyringsfristen er den 02.03.2017. Utredninga foreslår åtte 
løft for å betre situasjonen for personar med utviklingshemming. Denne saka bør og drøftast på AU-møtet 
den 05.01.17.

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne ynskjer å få denne saka opp på neste møte i rådet den 
01.02.2017. 

Kjell Søvik og Harald Nordheim lagar ein uttale.

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne ber om at vi på neste møte i rådet får ei orientering om 
regional plan for kompetanse. Det vert sendt ein førespurnad til Opplæringsavdelinga.

Inge Fiskvik, FFO, orienterte rådet om at FFO hadde fått ein auke i tilskotet til organisasjonen.

Inge Fiskvik, FFO, orienterte rådet om at det i forslag til Statsbudsjettet, var eit forslag om auke i midlar til 
Transportordninga for funksjonshemma, utvida TT-ordning.

Leiar orienterte om ei sak som gjaldt skuleskyss. Rådet hadde fått ein førespurnad i ei sak som gjaldt 
skuleskyss for ein elev på dagar der timeplanen avviker frå dei ordinære skuletidene. Rådet har retta ein 
førespurnad til samferdselsavdelinga, og deretter Skyss. Rådet har den 23.11.16 fått ein orientering frå 
Målfrid Vik Sønstabø, leiar for avdeling Trafikktilbud i Skyss. Solbjørg Marjala vil ta saka opp i Utval for 
opplæring og helse.

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne tek orienteringa frå Skyss til etterretning.


